
Møtereferat 

Møte - FAU  

Dato: 07.03.24 

Til stede: Jorunn Susort Toskedal, Knut Marin Vaglid, Leif Johan Rokstad, Anette Eikeland, Randi 
Askeland, Birgitte Lie, Marita Vilumsen, Maren Lund 
 

Referent: Tove Stølsvik 

Sak Beskrivelse av saken  Saksansvarlig/evt. 
vedtak  

1 Godkjenning av innkalling og referat fra forrige møte 
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Orientering fra rektor. Harald kunne ikke delta på møtet i dag, men 
meddeler via telefon at det er ikke saker å informere om fra han. 
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Evaluering av leserinnlegget angående lærebøker i Tysvær-skolen. 
Tilbakemeldinger vi har fått, og veien videre.  
Bare positive tilbakemeldinger. Venter i spenning på 
tilbakemelding fra kommunen om det settes av ressurser til dette. 
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Orientering om status for innmelding av FAU i Brønnøysund 
registeret. FAU er i dag meldt inn som forening i 
brønnøysundregisteret, venter nå på godkjenning og 
organisasjonsnummer. 
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Referat fra møtet angående sommerball 19.02.24. 
7 foreldre er med i planleggingskomitèen for skoleballet. 
Har snakket med elevrådet om å ha skoleballet på Frakkagjerd 
ungdomsskole bare for Frakkagjerd. Elevrådet har laget en 
spørreundersøkelse til elevene angående interessen for skoleball. 
Elevrådet kan ha ansvar for pynting og underholdning. 
Elevrådet skal danne en egen ballkomite som skal samarbeide med 
FAU. Skoleballet blir mest sannsynlig onsdag 5. juni. 
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Avslutningsfesten for 10.klasse. 
Det må sjekkes opp i formalitetene rundt bevertning og innhentes 
et kostnadsoverslag på pris dersom vi bestiller kaker/kaffe fra 
kafeen. 
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Skolefotografering, hvem ønsker vi skal gjennomføre dette på vår 
skole? 
Norsk skolefoto er benyttet til dette oppdraget frem til nå. En 
annen aktør har tatt kontakt og ønsker å ta oppdraget. Vi i FAU har 
ikke fått henvendelser fra foreldrene om at nåværende fototilbud 
ønskes å bytte ut så vi bestemmer å fortsette med Norsk skolefoto 
som tidligere. 
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Eventuelt. 
Innmeldt sak fra 8 trinn: 
Ut fra resultater på nasjonale prøver viser det at det er behov for 
styrking/ ekstraressurser for flere elever på trinnet i norsk. 
Hvordan jobber skolen for å tilrettelegge for disse elevene? 
Hvor mye ekstraressurser i styrking av disse elevgruppene har 
skolen? 
 

Dette spørsmålet 
tas opp med rektor 
på neste møte. 

Nytt møte: 04.04.24. 


